

UFI-VMA展馆管理课程申请表

UFI-VMA Venue Management School Application Form

1、基本信息 Information

姓名: _____ 称呼: _____ (先生/女士)
Name Title
职位: _____ 公司: _____
Position Company

2、联系方式 Contact

公司电话: _____ 移动电话: _____
Telephone Mobile
电子邮箱: _____ 微信: _____
Email Wechat
地址: _____
Address

3. 课程费用 Tuition fee

课程费用:	20,000 元
Tuition fee	CNY20,000
费用包括:	<ul style="list-style-type: none">* 教学资料* 课程期间的午餐* 课程期间的茶歇* 毕业晚宴* 毕业证书
Included in the tuition fee:	<ul style="list-style-type: none">*Course materials*Lunches*Coffee breaks*Graduation dinner*Graduation certificate

付款人姓名或付款公司名称: _____
Payer's name

付款人或付款公司详细地址: _____
Payer's address

付款人或付款公司联系电话: _____
Payer's contact number

4. 工作经验 Experience

请列出在目前工作之前的两个工作过的公司以及职位：

Please list your previous two positions before your current position.

(例：2010-2015, xx会展中心, 运营部经理)

1

2

5. 请简述对此课程的期待 (50字以内)。

Please describe in brief what you hope to learn from this programme (50 words or less).

签名

Signature

日期

Date

请完成此申请表并发送至 vmsasia@ufi.org

Please return this completed form to vmsasia@ufi.org.

如有任何疑问, 请发邮件至vmsasia@ufi.org或致电+852 2525 6165。

For enquiries, please contact us at vmsasia@ufi.org or +852 2525 6165.

条款和条件

Terms and Conditions

1. 课程费用 Tuition fee

显示在申请表的课程费用包括教学资料、餐饮（课程期间的午餐、茶歇和晚宴）以及毕业证书。

The tuition fee is listed on the first page of the application form. Course materials, lunches and drinks, coffee breaks, welcome reception, dinners and graduation certificate are all included in the tuition fee.

2. 付款期限 Payment deadline

课程费用的付款必须在课程开始前四周完成。

The tuition fee must be received by UFI four weeks before the start of the programme.

3. 更换学生 Student replacement or substitution

只允许在课程开始之前更换学生，但国际展览业协会有权拒绝学生的更换。课程开始之后不再允许更换学生。

Student replacement is permitted only before the start of the programme and will not be permitted after the programme has begun. UFI reserves the right to reject any student substitution.

4. 取消政策 Cancellation policy

取消展馆管理课程的注册只能在课程开始前至少四周才能进行。在课程开始前四周内取消注册将不退还费用。退款所产生的手续费由学生承担。

Cancellation is only permitted at least four weeks before the programme begins. The tuition fee will not be refunded after that point. Handling charges apply.

5. 毕业证书 Graduation certificate

展馆管理课程的证书只能授予参加完成所有课时并通过最终考试的学生。成功通过考试的学生将在课程的最后一天的毕业晚宴上获得证书。

The UFI-VMA venue management school graduation certificate will only be granted to students who attend all modules and pass the final examination. Successful participants will receive their UFI-VMA certificate during the graduation dinner on the final day of the programme.